

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde i afd. 17, afholdt den 11.03.2019 hos Linda.
Til stede: Mia, Jørgen og Linda.

Dagsorden:

1. Opfølgning af referat af D&V-mødet i 2018/planlægning af D&V den 24. april
2. Aktiviteter for beboerne i 2019
3. Eventuelt

Det blev besluttet At tilføje et punkt på dagsorden: 3: Løst og fast fra afdelingen, dermed blev Eventuelt flyttet til punkt 4.

Ad. 1)

Referat og aktivitetsliste fra D&V-mødet i 2018 blev læst igennem. Jørgen havde ikke set materialet og fik Lindas print.

Så vidt vi kunne se, var de planlagte aktiviteter udført.

På det kommende D&V-møde den 24. april vil vi bringe flg. op:

- Ny stolevogn i festlokalet (den nuværende er ikke let at betjene, gæsterne bruger den ikke og den er til stadighed flad. Indtil ny anskaffes kan der evt. skiftes hjul på den gamle – det er muligt at få massive hjul til en meget fornuftig pris).

- Hvornår skiftes (alle) hegn i Løyesgade? Der har været megen snak gennem årene og maling/skift helt eller delvist/reparationer

- Rengøring af tage i Løyesgade?

- Tjek af alle tagrender i Løyesgade?

- At der blev brugt andet middel/anden dosering mod mos/alger på fliser i Løyesgade da det ikke er specielt effektivt.

Ad. 2)

Der er en ny beboer i Løyesgade som har givet udtryk for at hun gerne vil være med til at arrangere aktivitetsdage for beboerne med håndarbejde m.m. Vi har tidligere fået tilsagn fra en beboer i Klosterstræde som gerne vil lave tegne/male kursus.

Vi undersøger om det er muligt at få de to kvinder til ”lægge en plan”. Vi kunne måske bruge de torsdag hvor Seniorklubben ikke bruger festlokalet. Jørgen tilbød at låse op og i.

Vi holder fællesspisning den 29. marts. Linda skriver udkast til invitation og Mia printer.

Mia tjekker den aktivitetsgruppe som er nedsat for at arrangere aktiviteter for flere afdelinger. Ikke mange af vores beboere er interesserede i aktiviteter ”ud af huset” og det vil derfor være godt for de få, at få mulighed for at deltage i forskellige tiltag.

I den forbindelse talte vi om det kursus i brandsikkerhed som tidligere er blevet tilbudt. Mia har skrevet sammen med Lis, og er blevet informeret om at det er den enkelte afdeling der skal sikre et fornuftigt antal deltagere og derefter selv tage kontakt til udbyderne. Det vil være et fint arrangement at lave sammen med andre afdelinger. Vi kunne evt. tilbyde at det kunne holdes i festlokalet.

Ad. 3)

Der var ønske om at det blev tilføjet i vores ordensregler at der ikke må spilles bold på de grønne områder. Der er ”store” børn der spiller i Løyesgade og det går ud over de tilstødende haver.

I Klosterstræde er der sat skilte op, men det ønskes ikke i Løyesgade.

Dette må fremsættes som forslag til kommende Ordinære afdelingsmøde.

Der var ønske om at et punkt i Forretningsorden for Ordinært afdelingsmøde bliver ændret, således at formanden vælges på afdelingsmødet i stedet for at bestyrelsen konstituerer sig efterfølgende. Dette må fremsættes som forslag til det kommende møde.

Ad. 4)

Der var intet til dette punkt.

Ref. Linda..